
 

 

 

Vragen Commissie Bestuur 5 maart 2021 over Brief GS van 2 februari 2021 over Reactie op  notitie Stichting Zeeland 
Tolvrij - 17725 

 

Vragen Commissie Bestuur Antwoorden  

Vragen n.a.v.  Brief GS van 2 februari 2021 over Brief GS van 2 februari 2021 
over Reactie op  notitie Stichting Zeeland Tolvrij - 17725 (schriftelijke 
afhandeling agendapunt 104) 

van FVD , de leden Walravens en Bos 

 

1. Klopt het dat met ingang van 2012 de provinciale opcenten met 9 
procentpunten zijn verhoogd om veel-gebruikerskortingen mogelijk te maken? 
 

 

2. Hoeveel is de meeropbrengst geweest van deze verhoging van de opcenten 
over de periode 2012-2020? 
 

 

3. Op hoeveel wordt meeropbrengst geschat van deze verhoging van de opcenten 
voor de periode 2021-2033? 
 

 

4. In uw brief over TOLVRIJ komen wij het aspect van de verhoogde opcenten op 
de MRB niet tegen. Waarom is dat?  
 

 

5. Klopt het dat deze meeropbrengsten van de opcenten op de MRB meet dar € 
100 mln bedragen? 
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van FVD , de leden Walravens en Bos 

 

Het eerste lid van artikel 5 van de Tunnelwet luidt: “De exploitant stelt voor de 
vergoeding voor het gebruik van een weg door de tunnel tarieven vast, en 
maakt deze bekend.” 
 

6. Kunt u eens aangeven hoe het wettelijk gezien toelaatbaar is dat ‘vergoedingen 
voor het gebruik van de weg door de tunnel’ gebruikt zijn ‘om op financieel 
verantwoorde wijze de aanleg van de Sluiskiltunnel te realiseren’? 

 

POLITIEKE vragen:  

Vindt u het niet te gênant voor woorden om er voor uit te komen dat de 
Provincie Zeeland van de periode 2012-2033 meer dan € 100 mln heeft 
binnengeharkt uit deze verhoging van de opcenten op de MRB? 

 

Heeft de Provincie feitelijk niet de Tunnelwet, met instemming van het Rijk, aan 
zijn laars gelapt om de Sluiskiltunnel te realiseren 

 

Wat vindt u ervan dat een overheid doelbewust een wet overtreed om haar 
doelen te realiseren? 

 

 


